
          

 

 

 
 

 
‘s-Hertogenbosch, 31 maart 2016 

 
Betreft: Green Deal Infranatuur 

 
Geachte leden van Gedeputeerde Staten, 

Onze fractie heeft kennis genomen van het besluit van Gedeputeerde Staten om mee te 
doen aan de Green Deal Infranatuur.  
 
De Green Deal is een samenwerkingsverband tussen overheden, marktpartijen en 
maatschappelijke organisaties. De partners delen kennis over ecologisch bermbeheer en 
geven daarmee kansen aan de biodiversiteit. De partners aan de Green Deal Infranatuur zien 
kansen om de biodiversiteit te bevorderen via aanleg en onderhoud van weg- en 
waterwegen, spoorlijnen, leidingen en dijken, zo begrijpen we.  
 
GroenLinks is van mening dat kennisdeling het begin is van verbetering, maar dat 
natuurontwikkeling ook een grote materiële en praktische component heeft. De Brabantse 
biodiversiteit en de kwaliteit daarvan gaat hard achteruit en geld moet daarom doelmatig 
worden besteed. 
 
We hebben daarom de volgende vragen: 
 

1. Welke concrete kansen ziet Brabant voor het vergroten van biodiversiteit via deze 
Green Deal? Kan Provinciale Staten een overzicht krijgen van de inventarisatie van 
deze kansen en de inspanningen van de partners om deze te verzilveren? Zo ja, hoe 
en wanneer; zo nee, waarom niet?  

2. Welke concrete vooruitgang in biodiversiteit op of bij Brabantse infrastructurele 
gronden wordt beoogd? Graag specificeren voor de soorten. 

3. Hoe gaat de biodiversiteitsontwikkeling gemeten worden bij aanvang en afronding 
van de Green Dealperiode? 

4. Hoeveel geld is gemoeid met deze Green Deal en hoe is dit verdeeld tussen de 
partners? Hoe wordt dit geld vervolgens besteed? Uit welk provinciaal budget is het 
provinciedeel van deze Green Deal afkomstig? 

 
Namens GroenLinks,  

 
Hagar Roijackers  


